
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia  Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 
 
Dátum a čas: 25.04.2024, 16.00 h 
Miesto: ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie, privítanie, kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 
     Predkladá :  písomne - riaditeľ školy 
3. Návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre školský rok 2024/2025 

Predkladá : ústne - riaditeľ školy 
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Uznesenie, záver 
 
 
Zápis z rokovania: 
 
K bodu 1 – Otvorenie, privítanie, kontrola uznesení 
         Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ  A. Bajánová. Privítala  prítomných členov RŠ a riaditeľa 
školy Dominika Makvu. Oboznámila  ich s bodmi programu zasadnutia. Všetci prítomní 
s programom súhlasili. 
Vytvorením zápisnice zo zasadnutia bola poverená predsedníčka rady školy. 
V rámci kontroly uznesení z predchádzajúceho zasadnutia predsedníčka uviedla, že stanovené 
úlohy boli splnené. 
 
K bodu 2 -  Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 
 Riaditeľ školy Dominik Makva  predložil  Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 
2023. Materiál dostali členovia v elektronickej podobe pred zasadnutím. K predkladanému materiálu 
nemali žiadne otázky ani pripomienky.  Správu vzali prítomní na vedomie a je súčasťou príloh 
zápisnice (príloha č.3 ) . 
 

K bodu 3 – Návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre školský rok 2024/2025 
 Riaditeľ školy Dominik Makva predložil návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre šk. rok 
2024/2025. Zápis detí do prvého ročníka ZŠ sa  konal 10. 04.2024 a prišlo naň celkom 57 detí. 
Počet prijatých detí do prvého ročníka v šk. roku 2024/2025  je  50  a riaditeľ školy plánuje otvoriť 3 
prvé triedy. 
 
K bodu 4 - Rôzne 
           Prítomní členovia sa zaujímali o trend v počte žiakov školy a keďže boli informovaní, že počet 
žiakov klesá, zisťovali, čo škola plánuje zmeniť vo výchovno - vyučovacom procese, prípadne 
materiálnom vybavení, aby sa stav zlepšil. Navrhovali zapojenie školy do moderných projektov 
týkajúcich sa vyučovacích metód a postupov. Ako ďalšiu možnosť uviedli inovácie vo vzdelávaní 
učiteľov a ostatných pedagogických zamestnancov. Riaditeľ školy ich informoval, že má plány a 



vízie o ďalšom skvalitnení výchovno – vzdelávacieho procesu a bude ich o nich informovať na 
najbližších zasadnutiach. 
 
K bodu 5 - Diskusia 
              Nikto z členov nemal žiadny diskusný príspevok k predkladaným materiálom. 
 
K bodu 6 – Uznesenie, záver 
 

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, 972 51 Handlová 
konaného dňa 25.04.2024: 

 
 
 
K bodu 2/ 

 
   1. UZNESENIE RŠ: 
 
   RŠ BERIE NA VEDOMIE 

        Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 predloženú riaditeľom školy Ing. 
        Dominikom Makvom.   

 
 

K bodu 3/ 
 

2. UZNESENIE RŠ: 
 
           RŠ ODPORÚČA 

zriaďovateľovi na základe § 5 ods. 7 písm. a) zákona č. 596/2003 Z.z o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov vydať rozhodnutie o prijatí zapísaných detí na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v šk. roku 2024/2025 podľa návrhu Ing. Dominika Makvu, riaditeľa školy, 
s plánom zriadiť 3 prvé triedy s celkovým počtom  50 detí v prvom ročníku primárneho 
vzdelávania. 
 

Ú L O H Y 
 

    1.   RŠ UKLADÁ RIADITEĽOVI ŠKOLY  PREDLOŽIŤ 
           návrh školského vzdelávacieho programu pre šk. rok 2024/2025, resp. jeho aktualizáciu 

T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2024) 
Zodp. : Ing. Dominik Makva– riaditeľ školy 
 

     2.  RŠ UKLADÁ RIADITEĽOVI ŠKOLY  PREDLOŽIŤ 
           návrh organizácie vyučovania – zmeny v organizácii v novom školskom roku 

 
T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2024) 
Zodp. : Ing. Dominik Makva – riaditeľ školy 
 
 



3.  RŠ UKLADÁ RIADITEĽOVI ŠKOLY  PREDLOŽIŤ 
informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu v novom školskom roku 
 
T: najbližšie zasadnutie RŠ (jún 2024) 
Zodp. : Ing. Dominik Makva – riaditeľ školy 
 
 

         
        V závere zasadnutia predsedníčka poďakovala prítomným členom za účasť a oboznámila ich 
s termínom najbližšieho zasadnutia RŠ a s jeho programom. 
 
PRÍLOHY: 
Príloha č. 1 : pozvánka na zasadnutie RŠ 
Príloha č. 2 : prezenčná listina zo zasadnutia RŠ 
Príloha č. 3 : Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 
 
 
Zápisnicu vyhotovil : PaedDr. Andrea Bajánová                         ............................................... 
 
Zápisnicu overil:       Mgr. Ján Beránek                                       ............................................... 
 
 
 
 
Handlovej dňa      01.05.2024 

 
                                                                                       ..................................................... 

                                                                                       PaedDr. Andrea Bajánová           
                                                                                      predsedníčka RŠ 

 
 


